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CXV Verkiezing van een Voorzitter 

B  BRIEF VAN MEVROUW BROEKERS-KNOL 

Aan de leden van de Eerste Kamer der Staten-Generaal 

Overveen, 17 juni 2015 

Geachte leden, 

De verkiezing van de nieuwe Eerste Kamer voor de zittingsperiode 
2015–2019 op 26 mei j.l. brengt met zich dat de leden van deze nieuwe 
Kamer uit hun midden de voorzitter kiezen. 
Met deze brief stel ik mij graag kandidaat voor het voorzitterschap van de 
Eerste Kamer. 
Ik heb de eer gehad de afgelopen twee jaar, sinds 2 juli 2013, voorzitter 
van de Kamer te mogen zijn. Met overtuiging, inzet en ook met plezier heb 
ik deze functie vervuld. 
Als onderbouwing voor mijn kandidatuur kan ik slechts herhalen hetgeen 
ik in juni 2013 aan de toenmalige leden van de Eerste Kamer schreef om 
mijn kandidatuur te ondersteunen. Daar voeg ik thans aan toe mijn zeer 
positieve ervaringen als voorzitter van de Kamer. Vanuit mijn ruime 
ervaring als Kamerlid, mijn tweejarige ervaring als voorzitter van de 
Kamer en de ervaring in mijn professionele en niet-professionele carrière 
meen ik de door u gewenste invulling aan het voorzitterschap te kunnen 
geven. 

Voorzitter van de Eerste Kamer is een boeiende functie juist vanwege de 
verschillende aspecten ervan. Uiteraard is het voorzitten van de plenaire 
vergaderingen een belangrijke taak, maar het gaat om meer zoals ik ook 
de afgelopen twee jaar heb kunnen ervaren. Ik doel op het voorzitterschap 
van de Verenigde Vergadering, het vertegenwoordigen van de Kamer in 
binnen- en buitenland en het leiding geven aan de Huishoudelijke 
Commissie. Een belangrijke taak voor de voorzitter is eveneens de zorg 
voor goede verhoudingen met en tussen de leden van de Kamer, met de 
ambtelijke organisatie en met personen en organisaties buiten de Kamer. 

Ik ben inmiddels bijna veertien jaar lid van de Kamer. Gedurende die 
periode was ik de eerste twaalf jaar de eerste woordvoerder voor mijn 
fractie voor (Veiligheid en) Justitie en zes jaar woordvoerder «Europa». 
Van 2011 tot medio 2013 was ik voorzitter van de vaste Kamercommissie 
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voor Veiligheid en Justitie; van 2007 tot 2011 was ik vice-voorzitter van de 
vaste Kamercommissie EuZa (toen nog ESO) en van 2003 tot 2009 
vice-voorzitter van de Tijdelijke Gemengde Commissie Toepassing 
Subsidiariteit. Tien jaar lang maakte ik deel uit van de Kamerdelegatie 
naar de COSAC vergaderingen en van 2010 tot medio 2013 was ik lid van 
de Parlementaire Assemblée van de Raad van Europa. 

Het is de specifieke taak van de Eerste Kamer om door de Tweede Kamer 
aanvaarde wetsvoorstellen te beoordelen op rechtmatigheid, uitvoer-
baarheid en handhaafbaarheid. Daarbij is van groot belang dat het 
(wetgevings)proces goed verloopt en dat voldoende tijd en aandacht kan 
worden besteed aan de inhoud van de wetsvoorstellen die de Eerste 
Kamer bereiken. Ik heb persoonlijk kunnen ervaren dat de voorzitter van 
de Eerste Kamer een bijzondere verantwoordelijkheid heeft voor de gang 
van zaken tijdens de plenaire debatten. 
De processuele kant van deze debatten moet vlekkeloos en effectief 
verlopen, terwijl tegelijkertijd aan de leden voldoende ruimte wordt 
geboden voor de inhoudelijke kant van het debat. De leden moeten 
bewindspersonen en elkaar kunnen uitdagen tot scherpe argumentaties, 
teneinde tot een deugdelijke afweging te komen over de aanvaard-
baarheid van wetvoorstellen. Het is mijn stellige overtuiging dat door zo 
te werken de Eerste Kamer keer op keer haar toegevoegde waarde bewijst 
en een belangrijk onderdeel vormt van de checks en balances in het 
Nederlandse parlementaire stelsel. 

Als uw voorzitter zou ik me graag daarvoor wederom inzetten vanuit een 
volstrekt onafhankelijke opstelling. Ik meen dat mijn wijze van werken in 
de Kamer, mijn juridische achtergrond en belangstelling, gekoppeld aan 
kennis over «Europa», mijn ruime bestuurlijke ervaring en mijn ervaring 
met buitenlandse contacten en in buitenlandse gremia een degelijke basis 
vormen om voor u een goede voorzitter te zijn. 
Ik zou het een eer vinden uw voorzitter te zijn. 

Bijlage1 

met vriendelijke groet, 

A. Broekers-Knol

1 Ter inzage gelegd op de afdeling Inhoudelijke ondersteuning onder griffie nr. 157404.
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